
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 22. 10. 2024 

 

 

bod PROGRAM predkladateľ  

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav 

Dávid 

2. Koncepcia rozvoja športu – návrh na zmenu 
Ing. Filip 

Pollák 

3. 

Výzva na predkladanie návrhov na najúspešnejších športovcov, 

kolektívy, športového veterána a za dlhoročnú prácu v oblasti športu 

– informatívna správa 

Erika 

Švedová 

4. 
Využitie multifunkčnej haly  športovými klubmi - informatívna 

správa 

Ladislav 

Dávid 

5.  
Rekonštrukcia zimného štadióna a futbalového ihriska Nadabula - 

informatívna správa 

Ladislav 

Dávid 

6. Rôzne  

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za  

 

 

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  10. 9. 2024. 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

5/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za  

 

Uznesenie č. 01/10/2024 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Koncepcia rozvoja športu – návrh na zmenu 

 

Ing. F. Pollák - Koncepcia rozvoja športu mesta Rožňava 2024-2028 je rozpracovaná a z časti 

pripravená na konečné schválenie Mestským zastupiteľstvom v Rožňave. Chýbajúce 

podklady k jej konečnému schváleniu neboli ešte z odboru školstva  predložené a preto 

členovia komisie športu žiadajú daný odbor o urýchlené predloženie aktuálnych podkladov. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Koncepcia rozvoja športu – návrh na zmenu 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za  

 

Uznesenie č. 02/10/2024 – členovia komisie športu žiadajú odbor školstva o aktuálne 

informácie zo škôl za školský rok 2024/2025 do 31. 10. 2024 na konečné spracovanie 

Koncepcie rozvoja športu.  

 

 

 



 

k bodu č. 3 

Výzva na predkladanie návrhov na najúspešnejších športovcov, kolektívy, športového 

veterána a za dlhoročnú prácu v oblasti športu veterána – informatívna správa 

 

Erika Švedová – Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schválilo oceňovanie najúspešnejších 

športovcov, športové kolektívy, športového veterána a jednotlivcov za dlhoročnú prácu 

v oblasti športu. Oceňovanie sa uskutoční v mesiaci február   súčasne s odovzdávaním 

najvyšších mestských ocenení v rámci Dní mesta Rožňava, ktoré sa konajú  pri príležitosti 1. 

písomnej zmienky o meste Rožňava. Oceňovaní sú občania mesta, ktorí úspešne 

reprezentovali naše mesto v jednotlivých športoch, alebo aktívne pracovali ako športoví 

funkcionári a tréneri.  V zmysle uznesenia Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Komisia športu MZ v Rožňave predložené návrhy prerokuje a uznesením odporučí na 

schválenie Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave do konca decembra 2024. V mesiaci február 

najúspešnejší športovci, kolektívy, športoví veteráni a jednotlivci za dlhoročnú prácu v oblasti 

športu budú zverejnení  na webovom sídle mesta a úradnej tabuli mesta Rožňava. Schválení 

nominanti prevezmú ocenenia v mesiaci február  2025. Svoje písomné návrhy s odôvodnením 

na predpísanom tlačive môžu navrhovatelia predložiť do 30. novembra 2024. K dnešnému 

dňu boli predložené 3 návrhy na najúspešnejšieho športovca kategória deti a mládež a jeden 

návrh na najúspešnejší športový kolektív kategória deti a mládež.  

 
Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:   Výzva na predkladanie návrhov na najúspešnejších športovcov, kolektívy, športového 

veterána a  za dlhoročnú prácu v oblasti športu -  informatívna správa 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za  

 

Uznesenie č. 03/10/2024 – členovia komisie informatívnu správu o výzve na predkladanie 

návrhov na najúspešnejších športovcov, kolektívy, športového veterána a za dlhoročnú prácu 

v oblasti športu berú na vedomie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 4 

Využitie multifunkčnej haly športovými klubmi – informatívna správa 

Ladislav Dávid – po dodatočnej konzultácii štatutárov športových klubov bola vypracovaná 

tabuľka využitia multifunkčnej haly – verzia č. 3.  

Pani Sýkorová – na komisii zastúpila športové kluby - Rožňavskí vlci a ŽBK Rožňava. 

Prezentovala požiadavku klubov ohľadom využitia haly na zápasy počas víkendov, aby bola 

hala prednostne využívaná pre športové kluby. Napriek vypracovaného kalendára akcií sa 

stane, že z dôvodu ochorenia alebo preloženia zápasov sa v daný deň zápas nemôže konať a 

 musí byť preložený. Keďže športová hala sa využíva aj na komerčné akcie, majú skúsenosti,  

že zápasy nevedia uskutočniť práve kvôli týmto akciám. Športové kluby využívajú športovú 

halu cez víkend väčšinou do 16:00. Požiadavka klubov je, aby komerčné akcie boli 

obmedzené v čase víkendov a boli by vyhradené pre zápasy športových klubov.  

Ladislav Dávid – hala sa využíva prednostne pre športové kluby a na komerčné využitie sa 

využíva len minimálne a v termínoch keď tam nie sú nahlásené žiadne športové podujatia. 

V prípade, že sa športovým klubom z rôznych príčin zápasy prekladajú a vyťaženosť haly je 

veľmi veľká je potrebné nájsť iné možností odohrania majstrovských basketbalových zápasov 

aj v iných telocvičniach na území mesta. 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:   Využitie multifunkčnej haly športovými klubmi – informatívna správa  

Číslo uznesenia:  4 

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za 

 

Uznesenie č. 04 /10/2024 – členovia komisie informatívnu správu a požiadaviek klubov 

o využívaní multifunkčnej haly športovými klubmi berú na vedomie a odporúčajú správcovi 

aj naďalej prenajímať halu na komerčné účely v prípade nenahlásených termínov od 

športových klubov. Taktiež odporúčajú zistiť aj možnosti využívania iných telocviční na 

území mesta v prípade potreby odohratia basketbalových majstrovských stretnutí.  

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 5 

Rekonštrukcia zimného štadióna a futbalového ihriska v Nadabule – informatívna 

správa 

Ladislav Dávid – k danej téme boli predložené z odboru projekty a granty informácie: 

Multifunkčná športovo-kultúrna hala 

- Stavenisko bolo odovzdané dňa 12. 9. 2024 

- Práce prebiehajú a vykonávajú sa  pravidelné kontrolné dni 

- Aktuálne sa pracuje na opláštení zimného štadióna 

- Ukončené dielo má byť do 18 mesiacov na základe ZoD 

- Schválený je príspevok vo výške 1 062 828,90 € z FNPŠ 

- Ďalšie zdroje financovania sú z KSK, Rada partnerstva, MCRŠ a SZĽH je v štádiu 

riešenia 

- Predmetom projektu je dostavba rozostavanej stavby (hala + zázemie( zimného 

štadióna v Rožňave s možnosťou celoročného využitia haly so znížením energetickej 

náročnosti na údržbu ľadovej plochy. Aktivity projektu zahŕňajú dostavbu tribúny na 2 

NP vstavku zázemia so 174 sedadlami a sociálnymi zariadeniami (WC) pre 

návštevníkov športových podujatí. Hlavným cieľom projektu je vytváranie 

priaznivých a dlhodobo udržateľných podmienok nielen pre športovú reprezentáciu 

Slovenskej republiky, ale aj pre rozvoj a podporu športu detí, mládeže, športových 

talentov a širokej verejnosti vrátane zdravotne postihnutých občanov. Z dôvodu prác 

na zimnom štadióne ho nebude možné tento rok využiť 

 

 

 

Výstavba, rekonštrukcia a dobudovanie futbalovej infraštruktúry 

- Stavenisko bolo odovzdané 8. 11. 2023 

- Práce prebiehajú a vykonávajú sa  pravidelné kontrolné dni 

- Aktuálne sa pracuje na futbalovom ihrisku a vykonáva sa drenáž 

- Ukončené dielo má byť do 24 mesiacov na základe ZoD 

- Schválený je príspevok vo výške 949 249,70 € z FNPŠ 

- Ďalšie zdroje financovania sú z KSK a SFZ 

- Predmetom projektu sú stavebné úpravy existujúceho ihriska s trávnatým povrchom 

zahrňujúce osadenie umelého trávnika s osvetlením a oplotením hracej plochy. 

Súčasťou projektu sú aj spevnené plochy pre odstávku motorových vozidiel a plochy 

pre pohyb osôb, ako aj zmenu účelu jestvujúcej priľahlej stavby, ktorá pôvodne slúžila 

ako materská škola. V rámci navrhovanej zmeny účelu využitia budovy bolo 

navrhnuté vytvorenie šatní s vlastnými hygienickými priestormi slúžiacimi pre 2 

kompletné futbalové družstvá, rozhodcovský zbor. Všetky navrhované stavebné 

objekty budú slúžiť pre účely trénovania futbalu a iných športových aktivít pod holým 

nebom a taktiež na organizáciu zápasov pre III. Futbalovú ligu futbalu, čomu je 



prispôsobené aj navrhované osvetlenie ihriska. Rekonštrukciou športovej 

infraštruktúry sa vytvoria priaznivé podmienky pre rozvoj športovej aktivity nielen 

futbalového klubu, ale aj širšej verejnosti nielen z mesta, ale aj širokého okolia.  

 

 

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:   Rekonštrukcia zimného štadióna a futbalového ihriska v Nadabule – informatívna 

správa 

Číslo uznesenia:  5 

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za Za Za  

 

Uznesenie č. 06/10/2024 – členovia komisie informatívnu správu o rekonštrukcii zimného 

štadióna a futbalového ihriska v Nadabule berú na vedomie.  

 

k bodu č. 6 

Rôzne 

Nebol predložený žiadny materiál 

 

Zapísal: Erika Švedová                                       Ladislav Dávid v.r 

tajomníčka komisie                      predseda komisie 


